
CONSELL DE BARRI DE SARRIÀ 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

Data: 14/11/2022 Hora: 18:30 
Lloc: Centre Cívic Sarrià 

Retransmissió en streaming: https://youtu.be/nCKvRUFATqM  

 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle 
Vice-presidència: Sra. Eva Ceano-Vivas 
Conseller/a: Sr. Max Cahner 
 
Altres representants polítics: 4 
 
Tècnics o tècniques  municipals:  4 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 56 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones: 32 dones 
Homes: 24 homes 

 
Ordre del dia 
 

1. Projecte solidari “Bosses amb sentit”  
2. Desplegament de la nova contractació de neteja “Cuidem Barcelona”  
3. Procés participatiu del Pla Director del Parc de l’Oreneta  
4. Informacions vàries  

- Concurs d’idees Jardins Oriol Martorell  
- Estat dels projectes en curs a Sarrià  

5. Torn obert de paraules 
 

Resum 
 
Al inici del Consell la Vice-presidenta fa una queixa en nom de les entitats, respecte al termini 
de pagament de les subvencions, ja que hi ha entitats que encara no han cobrat. 
 
1) La tècnica d’Aspasim, informa sobre el projecte Bosses amb sentit ,que es realitza 

juntament amb les botigues del barri de Sarrià i consisteix en reciclar les bosses recollides 
de paper. Es passa el vídeo informatiu del projecte i es veu com les persones que formen 
part d’Aspasim, pinten les bosses reciclades i les reparteixen per les botigues del barri per 
a que tornin a fer-ne un us. 
El Regidor agraeix la bona praxis d’aquest projecte i es fa una demanda al veïnat per a que 
aportin bosses a les bústies que hi ha, per a que es pugui seguir reciclant. Es indiferent 
l’estat de les bosses. 
 

2) Es passa a informar del desplegament de la nova contractació de neteja, el regidor posa en 
context la nova contracta , doncs ja fa dos mesos que s’ha posat en marxa i encara estan 
acabant de realitzar els ajustos necessàries per un projecte com aquest, han tardat més en 

https://youtu.be/nCKvRUFATqM


poder fer el contracta municipal degut a que hi va haver una impugnació al concurs i per 
això tot va quedar aturat. 
A continuació la tècnica de Cuidem Barcelona passa a explicar el power point de 
presentació : 

 Inversions i recursos: hi ha un augment d’ambdós, tant recursos humans com 
materials. 

 Distribució territorial: la zona de Sarrià (oest) ha guanyat el concurs l’empresa CLD 
(cooperativa de limpieza domiciliaria) empresa que abans portava altres zones i 
que es la més antiga de totes. 

 Calendari d’implantació : l’inici d’aquesta va ser al setembre i te diferents fases, la 
primera te una durada de tres mesos i es el moment on es van canviant els 
contenidors, camions etc. a la segona fase entraran els vehicles grans i a la tercera 
el vehicle elèctric per el Porta a Porta. 

 Evolució de recursos 
 Tractaments: neteja bàsica i complementaria 
 Millores del projecte: més flexibilitat, freqüència, tecnologia, sostenibilitat, servei. 
 Recollida de residus: els plans que hi ha de recollida fins l’any 2035 

 
Finalment també explica el pla “Cuidem Barcelona” ,  Que consisteix en la col·laboració i 
coordinació entre tots els serveis de manteniment d’espais i la contracta de neteja, es va 
iniciar amb un pla de xoc que va finalitzar al setembre del 2022 on es van fer diferents 
arranjaments, també s’ha comptat amb la participació ciutadana fent diferents passejades 
pel barri amb el veïnat, tot per poder fer el pla de manteniment establert.  
Al finalitzar la presentació el conseller Max Cahner, informa de les mesures preses davant 
les queixes veïnal del soroll nocturn degut a la recollida del porta a porta, aquestes 
mesures es realitzaran mentre no arribin els camions elèctrics al mes de maig, tal com es 
diu a la presentació. 
 
Precs i preguntes: 
 

- En què s’han basat per col·locar els contenidors ens segons quins espais i si la 
ubicació es definitiva? 

- Demanda de tornar a posar contenidors de vidre al c. Major de Sarrià. 
- Queixa pel soroll als passatge Senillosa 
- Molts contenidors estan sempre plens. 
- Es vol saber si les brigades de neteja estan a disposició de la ciutadania i qui les 

gestiona? 
- Quan es repintaran les zones blanques? 
- Es demana solució per les papereres que es giren i es cau el de dins, si es pot 

fer un nou disseny. 
- Petició de que es recullin les bosses d’escombraries del PaP a tota hora, ja que 

no es va avisar del canvi de contenidors i a més aquests estan plens degut a les 
caixes de fusta de les botigues. 

- Si es poden tapar els escocells dels arbres, per prevenir caigudes? 
- Queixes del PaP, ja que la empresa ha incomplert, aquest veí es queixa que ha 

posat 39 queixes i no obté resposta. 
- S’ha pensat en fer pedagogia al veïnat, ja que no se sap si arriba la informació? 
- La part de Sarrià del Peu del funicular, te forces desnivells i els vehicles de 

neteja tenen dificultat  per transitar alguns a vegades estan a punt de bolcar, 
això fa que la freqüència de la neteja no sigui sovint, també tenen els 
contenidors de sal plens d’escombraries, 

- Al camí antic de Vallvidrera els contenidors estan en un revolt. 



 
Respostes: 
Es clarifica que hi ha una tècnica de Cuidem Barcelona que esta prenent nota de tot i es 
donaran les respostes especifiques a cada prec, pregunta o comentari fet, igualment es donen 
algunes respostes més genèriques. 

- Per saber on s’han de col·locar els contenidors i veure si alguns estan molt 
plens, es fa una mesura de la volumetria i es te en compte l’amplada dels 
carrers pel pas del camió. 

- Alguns casos concrets s’estudien i es fan canvis d’ubicació 
- S’han duplicat els contenidors on es veuen desbordaments , i es passa dos 

cops als dia a recollir-los. 
- Les papereres porten un ganxo per a que no es donin la volta, però es mirarà si 

es pot fer alguna altre cosa. 
- Serà la mateixa empresa de neteja qui repintarà els espais. 
- Per fer pedagogia precisament es posa l’adhesiu i no es recull la bossa fins al 

següent torn. 
- S’incrementarà el servei d’inspecció per a les botigues. 
- Es revisaran les queixes que diuen s’han fet i no s’han respost. 
- Si hi ha algun escocell sense plantar s’ha de fer saber per a que es faci alguna 

cosa des de PiJ. 
 

3) La tècnica de participació explica el procés participatiu per fer el Pla director del Parc de 
l’Oreneta, dona les dates de la realització i la creació de la comissió de seguiment, qui 
formarà part, com serà tot el procés i el calendari de tot. 
La Vicepresidenta del Consell, comenta que vol fer palès que aquest procés participatiu 
s’ha dut a terme gracies a la pressió veïnal.   

 
 
Precs i preguntes: 

- Es demana clarificar i anomenar quines son les entitats que formaran part de la 
comissió de seguiment, l’Eva Ceano fa la lectura. 

- L’associació de veïns de Pedralbes felicita les obres fetes i diu que hi ha diversos 
veïns que han expressat estar contents dels canvis i els arrengaments, la Vice 
presidenta del Consell respon que hi ha algunes entitats que no estan d’acord amb 
aquest comentari 

- Els amics i amigues del Parc de l’Oreneta, expressen la seva satisfacció per a que es 
faci aquest Pla director, encara que troben s’hauria d’haver fet abans que les obres 
realitzades, també informen que esperaven un procés de co-creació, segons els ho 
va dir l’Ajuntament, diuen que estan esperant una reunió amb alcaldia i que en la 
última reunió de seguiment de les obres se’ls va dir que els passarien l’estan de 
comptes un cop finalitzades aquestes i encara no els ha arribat. 

 
4) El Conseller Max Cahner, informa sobre el concurs d’idees que es durà a terme per la 

creació del projecte dels Jardins d’Oriol Martorell, ja que el projecte realitzat anteriorment 
ja fa molts anys que es va fer i ara no es pot realitzar. Informa que hi haurà una propera 
reunió amb les associacions de veïns implicades, la de Sarrià i Tres Torres, ja que han 
demanat poder formar part del jurat d’aquest concurs per a poder aportar les seves 
aportacions. I seran les mateixes associacions que faran d’interlocutors entre altres 
entitats i el Districte. 
Informa del calendari  del mateix., i es voldria tenir el projecte realitzat per l’equip 
redactor a finals de l’any vinent. 
També s’informa d’altres temes i projectes portats a terme al barri com: 



Biblioteca Sarrià: actualment les obres segueixen el seu curs, esta acabada la part de 
fonaments , la previsió era que acabessin a l’estiu de l’any vinent però degut a les troballes 
que es van trobar als fonaments, farà que sigui als voltants de la tardor. 
Els servis tècnics també estaran situats al edifici. 
Carril bici de Via Augusta: inici d’obres del primer tram, que va de la Forja a Ganduxer a 
primers de novembre, es farà millora del pas de la rambleta situada en aquell espai. El 
segon tram de GAnduxer a Dolors Monserdà, la finalització serà al juny del 2023, es farà un 
pas temporal a la Via Augusta tenint en compte que també s’estan fent les obres de la L9, 
quedarà pendent el tram de Dolors Montserdà a la pl. Borràs, que quedarà per un proper 
mandat. 
Hort del c. Ràfols : que entra dins dels pressupostos participatius , esta previst reunir-se 
amb els promotors la setmana vinent i  tenir ja redactar l’avantprojecte 
Segona fase de les obres del Parc Joan Raventós: es va tenir una sessió amb veïnat i l’equip 
redactor del projecte i s’espera poder tenir aprovat el projecte a finals d’any per a que el 
primer trimestre s’aprovi per la comissió de govern. 
Obres de la L9: la Generalitat ja va fer un parell de sessions informatives als veïns de Sarrià 
afectats i el Districte esta disposat a medià per a que la comunicació entre Generalitat i 
veïnat segueixi sent fluida. 
Can Ponsic: La Guardia Urbana deixarà Can Ponsic, per anar a J.V. Foix, que donarà serveis 
no sols al districte de Sarrià-ST Gervasi, així Can Ponsic passarà a ser un equipament pel 
barri. 

 

5) Torn obert de paraules 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

La placeta de Mariano Massaguer, te unes 
tanques metàl·liques que arriben fins a 
terra i no fan possible que es pugui 
netejar aquest espai, també es demana 
poder plantar més verd i que l’espai sigui 
més segur. 

Es pren nota i s’intentarà millorar, ja que 
es un espai molt nou. 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

   

Neteja 

Fins que no es posin multes als particulars 
pel tema PaP no es solucionarà el 
problema de les bosses al carrer 

El regidor està d’acord amb el comentari 
però diu que no es una fàcil solució ja 
que s’ha de veure el tipus d’ordenança 
que hi ha i quina infracció es comet. 
 

  

Convivència/Civisme 

  

  

  

Prevenció i Seguretat 

  

  

Mobilitat 



  

  

Temes generals 

En quin estat estan les negociacions de 
Can Raventós i si poden donar una 
resposta més amplia de la que segueixen 
en negociacions. 

Es va informar a l’associació veïnal sobre 
aquest tema que es molt complex. 

Quin grau de compromís te el Districte 
per aconseguir la permuta de Can 
Raventós., quins recursos utilitzarà 

S’està treballant dia a dia en les 
característiques d’aquesta permuta el 
compromís de l’equip de govern es 
aconseguir la titularitat publica de la 
masia 

Als Jardins de Joan Vinyoli han caigut més 
de 10 arbres durant el temps i no s’han 
replantat, potser s’hauria de fer un estudi 
i també mirar els que falten dels jardins 
del C.C. Sarrià. Es important mantenir el 
verd i no introduir especies foranies  

 

 


